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ROMANIA
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL, din 11 septembrie 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta extraordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta extraordinara din 11.09.2012, sedinta convocata
prin dispozitia d-lui Primar nr. 7530 / 06.09.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 21 de consilieri locali atat cat
alcatuiesc Consiliul local municipal, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215 / 2001, privind administratia
publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Cor hana „va informez ca in sala se afla dl. Constantin Georgel, directorul Cancelariei
Institutiei Prefectului Vrancea.”

La sedinta participa:
? d-na Cristina Dascalescu – consilier juridic, directia administratie publica;
? d-na Cristina Padineanu – inspector Directia resurse umane;
? d-na Natasa Nemes – director executiv, Directia economica;
? d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara – arhitect sef, directia tehnica;
? d-ra Violeta Dima – consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Marian Mihu – inspector, serviciu comunicare;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.

In continuare dl. Presedinte de sedinta Radu Nitu prezinta proiectele ordinii de zi:

1. proiect de hotarare privind numirea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focsani in Consiliul de administratie la unitatile
de invatamant preuniversitar de stat din municipiul Focsani;

2. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetul general consolidat al municipiului Focsani pe anul 2012;

3. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art. 1 din Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr. 114/24.04.2007
privind aprobarea tarifelor de inchiriere de catre Clubul Sportiv Municipal Focsani 2007 a bazei sportive Milcovul Sud si a terenurilor
de tenis din Parcul Nicolae Balcescu din Focsani;

4. proiect de hotarare privind retragerea Consiliului local al municipiului Focsani si Primariei municipiului Focsani ca membru al
Clubului Sportiv Municipal Focsani;

5. proiect de hotarare privind transmiterea cu titlu gratuit a dreptului de participare in competitii (futsal Liga I) al Clubului Sportiv
Municipal Focsani 2007, catre Asociatia Clubul Sportiv „Varancha”;

6. proiect de hotarare privind desemnarea reprezentanului Consiliului local al municipiului Focsani ca membru al Asociatiei Clubul
Sportiv „VARANCHA”.

Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu “am vrea sa scoatem de pe ordinea de zi proiectul de la punctul nr. 2, proiect de hotarare privind
aprobarea rectificarii bugetul general consolidat al municipiului Focsani pe anul 2012.”
Dl. consilier Catalin Vrabie “avem aici o lista cu mai multe solicitari de la mai multe gradinite. Eu as vrea in prima ordinara sa decidem
impreuna si sa alocam la toate aceste scoli si gradinite care au solicitari, poate nu valorile pe care le-au solicitat pentru ca sunt 7
miliarde in total si nu cred ca vom avea 7 miliarde. Dar poate reusim totusi sa prindem la fiecare din acestea cate ceva si sa nu-i
avantajam sau sa-i dezavantajam pe unii si pe altii. Acesta este motivul pentru care va propun ca pana la sedinta ordinara sa
amanam acest proiect.”
Dl. consilier Aurel Bacu “nu este nici o urgenta pana la sedinta ordinara?”
Dl. consilier Catalin Vrabie “nu”.

Nu mai sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi, fara punctul nr. 2 si se aproba cu 21 voturi “pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind numirea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focsani in
Consiliul de administratie la unitatile de invatamant preuniversitar de stat din municipiul Focsani.
In urma discutiilor purtate a rezultatul este urmatorul:
? Gradinita cu program prelungit nr. 1 Focsani – Trofin Daniel Tudorel;
? Gradinita cu program prelungit nr. 2 Focsani – Buzoi Dan;
? Gradinita cu program prelungit nr. 13 Focsani – Oloeriu Ioan Liviu;
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? Gradinita cu program prelungit nr. 16 Focsani – Milea Lionida;
? Gradinita cu program prelungit nr. 17 Focsani – Padineanu Gabriel;
? Gradinita cu program prelungit nr. 18 Focsani – Radu Nitu;
? Gradinita cu program prelungit nr. 23 Focsani – Ilie Lilian;
? Scoala Gimnaziala “Nicolae Iorga” Focsani – Balaban Elena Luminita;
? Scoala Gimnaziala “Ion Basgan” Focsani – Preda Ionel;
? Scoala Gimnaziala Nr. 3 Focsani – Tanase Neculai ;
? Scoala Gimnaziala “Anghel Saligny” Focsani – Patrascu Enache;
? Scoala Gimnaziala Nr. 7 Focsani – Alecsandrescu Dorian ;
? Scoala Gimnaziala “Alexandru Vlahuta”Focsani – Oloeriu Ioan Liviu ;
? Scoala Gimnaziala “Stefan cel Mare” Focsani – Radu Nitu;
? Scoala Gimnaziala “Duiliu Zamfirescu” Focsani – Matisan Bogdan Emilian;
? Colegiul Tehnic “ Edmond Nicolau” Focsani – Matisan Bogdan Emilian;
? Colegiul Tehnic “Gheorghe Asachi” Focsani – Milea Lionida;
? Colegiul Tehnic “G.G. Longinescu” Focsani – Bacu Aurel ;
? Colegiul Tehnic “Ion Mincu” Focsani – Horhocea Dragos Puiu;
? Colegiul Tehnic “Valeriu D. Cotea” Focsani – Axente Manuela;
? Liceul cu Program Sportiv Focsani – Bacu Aurel;
? Colegiul National “Al.I.Cuza” Focsani – Cucu Elena ;
? Colegiul National “Unirea” Focsani – Patrascu Enache;
? Colegiul Economic “Mihail Kogalniceanu” Focsani – Mersoiu Ionut;
? Liceul Pedagogic “Spiru Haret” Focsani – Ilie Lilian;
? Liceul de Arta “Gheorghe Tattarascu” Focsani – Berbece Gheorghita;
? Colegiul Tehnic Auto “Traian Vuia” Focsani – Balaban Elena Luminita;
? Scoala Postliceala Sanitara Focsani – Buzoi Dan.

Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 91/270

Punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetul general consolidat al municipiului Focsani pe anul
2012, a fost retras de pe ordinea de zi.

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art. 1 din Hotararea Consiliului local al
municipiului Focsani nr. 114/24.04.2007 privind aprobarea tarifelor de inchiriere de catre Clubul Sportiv Municipal Focsani 2007 a
bazei sportive Milcovul Sud si a terenurilor de tenis din Parcul Nicolae Balcescu din Focsani.
Dl. consilier Aurel Bacu „as avea un amendament. In proiectul initial nu era trecut tariful pentru meciul oficial din Liga a III-a si
propunerea mea este sa fie 1.500 lei pentru meci oficial pentru Liga a III-a si Liga a II-a.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „pentru inchirierea terenului principal pentru antrenamente, am hotarat impreuna ca antrenamentele pe
terenul principal nu-l vor face decat echipele care vor juca meci oficial a doua zi pe terenul principal. Pentru aceste antrenamente va fi
un tarif de 200 lei/ora si va rog sa faceti mentiunea la pozitia 6 din tabel, „inchiriere teren principal pentru antrenament, pentru meciuri
oficiale”. Terenul principal nu este destinant antrenamentelor de zi cu zi. Un alt amendament este la pozitia, care are urmatorul
text:”inchirierea bazei sportive pentru manifestari culturale, artistice si sportive altele decat cele organizate de Consiliul local al
municipiului Focsani, unitatile din subordine si Consiliul Judetean”, ramane acelasi tarif de 1.000 lei/zi, mentiunea este ca aici trebuie
adaugat si Consiliul Judetean. Alt amendament se refera la terenurile de tenis din Parcul Balcescu, la inchirierea terenului pentru elevi
si studenti in loc de 7 lei/ora, va fi 10 lei/ora, la inchirierea terenului de tenis pentru adulti in loc de 12 lei/ora va fi 20 lei/ora. Un alt
amendament se refera la inchirierea terenului principal pentru jocuri amicale, unde in tabel este trecut 1.500 lei/joc, am convenit in
comisie sa fie de 500 lei/joc, in conditiile in care am scazut si tariful de inchiriere pentru terenul principal pentru jocuri oficiale de la
4.000 lei la 1.500 lei, conform amendamentului facut de dl. consilier Aurel Bacu.”
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana „nu v-ati referit la prima pozitie, referitor la terenul principal pentru jocuri oficiale
sa inteleg ca ramane 7.000 lei?”
Dl. consilier Catalin Vrabie „da”.
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentele facute de domnii consilieri Aurel Bacu si Catalin
Vrabie si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 92/271

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind retragerea Consiliului local al municipiului Focsani si Primariei
municipiului Focsani ca membru al Clubului Sportiv Municipal Focsani.
Dl. consilier Neculai Tanase „trebuie precizat ca aceasta retragere se face in urma unei adrese de la Federatia Romana de Fotbal,
nu? Va rog d-le consilier Catalin Vrabie sa exemplificati acest lucru.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „initial in 2007 Consiliul local al municipiului Focsani a intrat partener in acest club intrucat a finantat in mod
direct activitatea acestui club. Printr-o adresa din partea Federatiei Romane de Fotbal ni s-a solicitat sa desfiintam sectiile de fotbal si
futsal din cadrul clubului municipal, finantat de autoritatile publice locale si aceste cluburi sa devina cluburi de drept privat, lucru pe
care l-am facut intr-o sedinta anterioara. In acest moment CSM Focsani 2007 este un ONG, este un club privat care nu are absolut
nici un fel de finantare de la Primaria Focsani, asa cum mai exista alte 5 sau 6 cluburi in Focsani. Aceste cluburi nu au echipe de
seniori, dar au echipe de juniori, de diferite categorii. In acest moment Consiliul Local Focsani este membru intr-un singur club, in
clubul CSM Focsani, ramanand membru prin inertie din 2007. Telefonic am fost contactat de alti antrenori care m-au intrebat daca pot
si ei sa inchirieze terenurile, sa vina sa joace acolo, pe baza sportiva, unde nu au avut pana acum acces avand in vedere ca noi,
Consiliul Local, am avut acest club, faptul ca a fost al municipiului a creat niste facilitati pentru clubul respectiv, facilitati care acum
nu-si mai au rostul, in situatia in care noi nu mai putem finanta in mod direct aceasta activitate. Ba mai mult ar trebui sa creem o
situatie de egalitate intre toate celelalte cluburi pentru ca, cu siguranta vor exista intentii din partea acestor cluburi, poate nu anul
acesta, dar cu siguranta la anul, de a veni si a solicita la Primaria Focsani in baza unui proiect de finantare sume de bani pentru
sustinerea activitatii lor. Avand in vedere ca noi, Consiliul Local Focsani, nu mai avem in acest moment nici un fel de implicare in
activitatea acestui ONG pe cale de consecinta nici nu consider ca trebuie sa mai fim membri fondatori in acest club.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 93/272

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transmiterea cu titlu gratuit a dreptului de participare in competitii
(futsal Liga I) al Clubului Sportiv Municipal Focsani 2007, catre Asociatia Clubul Sportiv „Varancha”.
Dl. consilier Aurel Bacu „avem un amendament la acest proiect. In urma solicitarii scrise primite de la FC Progresul, club privat de tip
ONG cu certificat de identitate sportiva si avand in vedere faptul ca CS Varancha este un club care nu a functionat, nu are bilant



contabil si este greu sa se califice ca si eligibil pentru viitoarele proiecte de finantare va propun ca drepturile sa fie cedate catre FC
Progresul Focsani.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „este aceeasi situatie ca si la fotbal, a omis sa mentioneze dl. consilier Aurel Bacu ca avem o solicitare din
partea clubului Progresul. Echipa de futsal despre care vorbim acum este aceeasi echipa care nu se va mai scrie in campionat pe
numele de CS Varancha, ci se va inscrie pe numele FC Progresul, datorita unor cerinte impuse de catre Federatia Romana de Fotbal,
sectia futsal.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala si nu se adopta cu 21 voturi „abtinere”.
Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul facut si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 94/273

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind desemnarea reprezentanului Consiliului local al municipiului Focsani
ca membru al Asociatiei Clubul Sportiv „VARANCHA”.
Dl. consilier Aurel Bacu „si aici fac acelasi amendament, numirea se va face la FC Progresul Focsani.”
Dl. consilier Lionida Milea „propun pe dl. consilier Aurel Bacu.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu solicita propuneri pentru comisia de numarare a voturilor. Propunerile sunt d-nii consilieri: Ionel
Preda, Manuela Axente si Enache Patrascu.
Se supune la vot si se aproba cu 21 voturi „pentru” comisia de numarare a voturilor.
Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia de numarare a voturilor au procedat la numararea voturilor secret exprimate de consilieri si constata ca s-au distribuit 21
buletine de vot, rezultatul votului secret exprimat fiind urmatorul:

voturi „pentru” voturi „impotriva” voturi „nule”
- D-nul Aurel Bacu 21 - -

Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendament si se adopta cu 21 voturi „pentru”, devenind hotararea
nr. 95/274

Dl. consilier Catalin Vrabie “am solicitat astazi in timpul comisiilor o situatie cu solicitarile de la unitatile de invatamant. D-na Costin va
rog pana la sedinta ordinara sa ne pregatiti si noua propunerile de alocare pe aceste scoli in masura in care putem sa onoram
cerintele lor. Sunt 8 miliarde lei solicitate, vedem cat si cum putem sa le dam la fiecare tinand cont de urgente si de situatie fiecaruia.”
Dl. consilier Neculai Tanase “fiindca veni vorba de unitatile scolare, s-a discutat mai devreme retragerea acelui proiect de hotarare de
la punctul 2. stiu ca este vorba de refacerea unor unitati scolare, repararea. Eu as vrea sa intreb pana pe 17 septembrie cand incepe
scoala, se termina repararea acelor unitati scolare?”
Dl. consilier Catalin Vrabie “aceasta intrebare am pus-o si eu si mi s-a raspuns ca unele dintre lucrari sunt executate.”
Dl. consilier Neculai Tanase “cate unitati scolare nu au avizul sanitar?”
D-na Cristina Costin, sef serviciu investitii “nu exista unitate scolara fara sa aiba aviz sanitar.”

Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile sedintei incheiate si
multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA, Radu Nitu
SECRETARUL MUNICIPIULUI FOCSANI, Eduard-Marian Corhana
INTOCMIT, Daniela Bobeica


